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Datum

Voorzitter

Griffier

Aanwezigen

Beslu iten I ijst Com m iss¡evergaderi ng

ot -12-2022
P. Stehouwer

H.M. Vonk-Schenkel

HJ.M.A.C. van de Bergh (PvdA), J. van Brenkelen (OM), BJ. Dalderop (PvdA),

N.C. van Drimmelen (CDA), A.C.M. Fens (OM), J.M. Hagenbeuk (OM), A. Huijzer
(OM), JJ. Kamp (BBM/BBBBondgenoot), P.E.C. Koomans - Schreuders (WD),

M.F.M. Kuijpers (D66), E.P.HJ. van der Linden (WD), J.E.M. Nieuwkerk (OM),

M.A. Pas (PvdA), C.NJ.van der Plas (WD), C Punt (ML), H.M. den Ridder-van

Oers (ML), L. Schreuders (ChristenUnie), CJ. Stoop (BBM/BBBBondgenoot),

C.L.F. Vermunt (CDA) en E. Willemse-Vorster (ML)

Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Bericht van

verhindering is ontvangen van mevrouw Van Dijkhorst-Roderkerken.

Vaststelling van de agenda

De voorzitter deelt mee dat agendapunt 8.1.l c komt te vervallen, omdat

hiervoor geen raadsvoorstel is. De commissie stelt de agenda met deze

wijziging vast.

Vragenhalfuurtje

Voor dit agendapunt zijn geen vragen ingediend

Vaststell¡ng van de besluitenlijsr d.d. 20 oktober 2O22

De besl u iten I ijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

Bespreking gecombineerde actiepuntenlijst raads- en commissievergaderingen

Hierover worden geen opmerkingen gemaakt.

Mededelingen

WethouderJoosten zegt dat in januari 2023 een regionale bijeenkomst over
Veilig Thuis zal worden georganiseerd voor de gemeenteraden van de De6. Zij

beveelt deze bijeenkomst van harte aan.

Stand van zaken grote projecten

Hierover zijn geen opmerkingen,
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6.2 overzicht algemene reserve, nieuw beleid en begrotingsresultaat 2022

Hierover zijn geen opmerkingen.

Stukken ter bespreking

Er zijn geen bespreekstukken

Onderverdeling van de te bespreken onderwerpen in de drie domeinen

Blok I, mens en maatschappij

Voorstef len voor de raadsvergadering van I december 2O22 ter advisering van

de gemeenteraad

Wijzig i ngen Ve ro rden ing maatschappelij ke onde rsteu ning Moe rd ij k

De fracties zUn positief over dit voorstel. Het voorstel is voldoende besproken
en zal als A-stuk geagendeerd worden voor de raadsvergadering van 8
december 2022.

Aanvullende u¡tker¡ng aanpak energiearmoede en lokale isolatieaanpak

Mevrouw Vermunt vindt het voorstel duidelijk, het CDA gaat akkoord. Mevrouw
Stoop bedankt het college voor de snelle en duidelijke beantwoording van de

gestelde vragen, ook BBM/BBBBondgenoot gaat akkoord met het voorstel.

Mevrouw Den Ridder vraagt een informatieavond voor inwoners te organiseren,
zodat voor iedereen duidelijk wordt wat er allemaal is en wie hiermee
ondersteund gaan worden.
Mevrouw Koomans zegt dat het complex is de juiste doelgroep te bereiken. Zij
vraagt aandacht voor bijvoorbeeld de hardwerkende alleenverdiener, kan ook
die ergens aanspraak op maken?

Mevrouw Kuijpers stemt in met het voorstef en vindt het organiseren van een
informatieavond een goed idee.

De heer Schreuders gaat akkoord met het voorstel, voor de ChristenUnie is dit
een A-stuk.
Mevrouw Pas stemt ook in met het voorstel, zij ziet ook de complexiteit van
het bereiken van de juiste doelgroep. Wellicht dat een informatieavond iets op
kan leveren.

Mevrouw Nieuwkerk zegt dat Onafhankelijk Moerdijk het voorstel steunt, het
kan als A-stuk naar de raad.

wethouder Blom dankt voor de brede steun. Men is druk doende om de goede
doelgroep te bereiken. ln januari wil hij starten met een pilot om hier vorm aan
te geven, ook in de RES-regio. De suggestie voor een informatieavond vindt hij
een goede, hij zegt toe te kijken hoe daar vorm aan gegeven kan worden.
Mevrouw Koomans vraagt om terugkoppeling naar de raad over deze pilo.
Mevrouw Den Ridder vraagt hoe lang de pilot zal lopen.
Wethouder Blom vraagt de aanwezigen de informatíeavond te zijner tijd ook te
delen in hun eigen netwerk. De pilot is voor drie maanden, in deze periode
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gaat hlj verder in gesprek met de woningcorporatie. Het geldt echter niet
alleen voor huurwoningen, maar ook voor sprokkelwoningen - mensen die een
eigen huis hebben in een lager segment.
Het voorstel is voldoende besproken en zal als A-stuk geagendeerd worden
voor de raadsvergadering van 8 december 2022.

Energiecompensat¡e Optisport

Dit punt is van de agenda afgevoerd.

lnformatie Verbonden Partijen

Algemeen Bestuur Werkplein Hart van West-Brabant, I Z november 2022

Wethouder Blom deelt mee dat het Werkplein weer in het gemeentehuis komt,
voor onze inwoners dus wat dichter bij huis. Hij is daar blij mee.

Blok 2, interne dienswerlening

Voorstellen voor de raadsvergadering van 8 december 2O22ter advisering van

de gemeenteraad

8e wijziging van de gemeenschappelijke regeling Belastingsamenwerking
West-Brabant

Wethouder Van Dorst geeft een korte toelichting vooraf. Procedureel is bij dit
voorstel iets niet goed gegaan. Tijdens het traject is de nieuwe Wet
gemeenschappelijke regelingen van kracht geworden. Hierbij geldt dat
wanneer er een wijziging van een gemeenschappelijke regeling aan de orde is,

de colleges eerst de raad om toestemming moeten vragen om een zienswijze
in te dienen. Dit punt kwam te laat naar boven. Juridisch gezien is met het
voorliggende besluit niets mis, dit voorstel kan daarom wel worden behandeld
en hierover kan dus in de raad ook een besluit worden genomen. Het is echter
wel zo chique de commissie van dit proces op de hoogte te stellen. ln de

toekomst zal de juiste procedure worden gevolgd.

Mevrouw Pas vraagt of de opmerking van de wethouder ook slaat op de laatste
alinea van de toelichting bij het raadsvoorstel.
De heer Kamp maakt een compliment over de opmerkzaamheid van de
organisatie. Hij is blij dat dit voor nu geen juridische gevolgen heeft.
De heer Punt vraagt of er wel iemand is die deze procedures juridisch tegen
het licht houdt. Hij wil voorkomen dat er dingen fout gaan lopen.
Wethouder Van Dorst zegt dat er geen consequenties zijn voor het
raadsvoorstel. Bij andere wijzigingen van gemeenschappelijke regelingen moet
een en ander uiteraard wel op de juiste manier worden gedaan, in het regio
overleg is dit punt daarom ook al uitgebreid aan de orde geweest.
De heer Van der Linden vraagt zich af of Loon op Zand nog wel in West-
Brabant ligt. De motie die vanuit Etten-Leur is ontvangen is een
winstwaarschuwing dat er ook weleens een deelnemer zou kunnen gaan
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uittreden. over deze motie is in het presidium gesproken, hierover kom nog
een memo richting presidium.

De heer Punt vraagt waarom Loon op Zand wil toetreden, is dat een financiëte
reden?

De heer Kamp vraagt of er nog meer geïnteresseerden zijn. wordt de GR dan
niet te groot en te log?

De heer Schreuders had meer toelichting op de financiële consequenties willen
hebben. Het is jammer dat die onderbouwing niet bij de stukken zit.
De heer Fens vraagt zich af of er wel voldoende personeel gevonden kan
worden voor de uitvoering van deze regeling als er nog meer gemeenten bij
komen.

wethouder Van Dorst zegt dat toetreding van meerdere gemeenten ook
efficiency kan opleveren. Loon op Zand is een relatief kleíne gemeente, het
effect op het totaal is daarom beperkt. De inschatting is dat de financiële
gevolgen beperkt zullen zijn. Voor de nieuw toetredende gemeente is vooral de
kwaliteit van de uitvoering een belangrijke reden om aan te sluíten. Aansf uiting
van meer gemeenten uit dezelfde hoek is nu niet aan de orde. Over de
personeelskrapte zegt hU dat de impact van de toetreding van deze gemeente
maar klein zal zijn, maar personeelskrapte is in bredere zin wel een
aandachtspunt. Over de ingediende motíe vanuit Etten-Leur zegt de wethouder
dat hierover een memo richting presidium zal gaan, zoals afgesproken. Deze
motie gaat over de bedrijfsvoering van de BWB, efficiency enz. De keuze om dit
als gemeente weer zelf te gaan doen is er altijd. ln het memo aan het
presidium zal ook hierop worden ingegaan.
Het voorstel is voldoende besproken en zal als A-stuk geagendeerd worden
voor de raadsvergadering van 8 december 2022.

2e bestuursrapportag e 2022

De heer Van Drimmelen bedankt voor de beantwoording van zijn vragen,
waarbij wel een bijlage ontbreekt. Hij gaat in op stikstof, bereikbaarheid met
openbaar vervoer en Jeugdzorg. HU noemt daarbij de jeugdpas en het Uslands
model. Ook over het schoolfruit heeft het CDA vragen. Hij zal deze vragen via
de griffie nog schriftelijk stellen.

De heer schreuders kan instemmen met het raadsvoorstel. Hij bedankt het
college voor het overzicht van wat er de afgelopen t¡en jaar was begroot en de
toelichting daarbij.
De heer Van Brenkelen zegt dat zijn fractie kritisch gekeken heeft naar het
overschot, maar het is duidelijk hoe dat is ontstaan. Hij stemt in met het
voorstel.
De heer van der Linden vindt nog steeds dat we niet zo goed zijn in begroten.
De heer Punt wijst op niet uitgegeven budgetten en inhuur van tUdelUke
krachten. Kan hier pro-actiever op worden ingezet?
De heer Kamp zegt dat het een lezenswaardig stuk is, zijn fractie gaat akkoord
met het voorstel.
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Wethouder Van Dorst zegt toe de ontbrekende bijlage alsnog toe te sturen.
lnderdaad is een overzicht van de afgelopen jaren beschikbaar gesteld door het
college. Het overzicht is voor het grootste deel stabiel, in 2016 was er een
jaarrekening tekort. ln de jaren 2O2O.2O21 en 2022 hebben we het forse
effect van de algemene uitkering kunnen zien. Verder zegt hij dat op het totaal
van de begroting het gaat om I à 2%van de totale begroting, dit om enige
nuancering aan te brengen. Voor wat betreft de niet uitgegeven budgetten is

een toelichting gegeven in de bestuursrapportage. Voor wat betreft het
personeelsaspect zegt hU dat Moerdijk als werkgever goed bekend staat en dat
inhuur ervoor zorgt dat gevolg gegeven kan worden aan een aantal projecten.
WethouderJoosten zegt over het onderwerp jeugd dat de focus lag op
onderwijs aan Oekraïense kinderen, waarbij capaciteit een probleem was. Het
schoolfruit komt weer aan de orde bij het Lokaal Preventie Akkoord. De

wethouder hoopt de raad hierover begin volgend jaar te kunnen informeren.
Het Uslands model verdient inderdaad uitwerking, hoewel al wel in die geest
wordt gewerkt. Gezin, school, vereniging: het zijn allemaal cirkels om een
jongere heen. Op dit moment is de jongerenwerker bezig om de voorstelling
'Laat het licht aan' naar het Markland te halen, deze gaat over mentale
gezondheid en het herkennen van somberheid en depressivite¡t. De bedoeling
is om een themaweek over dit onderwerp te organiseren met scholen,
jongerenwerk, verenigingen en hierin ook ouders mee te nemen. Dit zal nog

breder richting raad worden gecommuniceerd.

Het voorstel is voldoende besproken en zal als A-stuk geagendeerd worden

voor de raadsvergadering van 8 december 2022.

lnformatie Verbonden Partijen

Algemeen Bestuur BVO Havenschap Moerdijk, l0 november 2022

Hierover zijn geen opmerkingen.

Algemeen Bestuur ICT WBW, 20 oktober 2022

Wethouder Blom wijst op de visie op ICT-samenwerking, waarover hij ook de

ambassadeurs wil bijpraten.

De heer Van der Linden vindt het vreemd dat in de commissie gesproken wordt
over vergaderingen die al geweest zijn. Hij zou liever vooraf input geven.

Wethouder Van Dorst zegt dat dit ingewikkeld wordt, omdat de stukken altijd
pas laat bij de portefeuillehouders zijn. Hij begrÍjpt de behoefte wel. Wellicht is
het goed dat de secretaris en de griffier hier samen een keer naar kijken.

Algemeen Bestuur BWB, 2l oktober 2022

Wethouder Van Dorst zegt dat de regeling kwijtschelding belastingen wordt
verruimd. Dit punt komt in de raad van 8 december aanstaande bij het voorstel

over de Belastingverordeningen 2023 terug.

8.2.2c
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9 Sluiting

De rzitter sluit de vergadering om 20.50 uur.

missievergadering van 22 decem 2022,

De voorz

Vastgesteld in

De commiss

R.c.S.wJ. üf¡lleboordse der Linden
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